
Zápis z jednání školské rady 

 
Datum: 19. 5. 2016, ZŠ Tuchlovice 

 

Zahájeno:  18:00 

Přítomni:  Petra Herdová, Mgr. Irena Lažanová, Mgr. Pavlína Opatrná, Ing. Vladimír Olič  

                  Petr Vondráček 

Omluveni: Ondřej Martinec 

Hosté:  Mgr. Jan Bejček – ředitel školy, Dagmar Sláničková – vedoucí školní jídelny 

Zapisovatel: Petra Herdová 

Na dnešní jednání byl pozván ředitel školy spolu s vedoucí školní jídelny, aby mohli 

zodpovědět otázky týkající se školní jídelny.  

1. Školní jídelna 

a. Čipový systém byl spuštěn v dubnu. 

 

b. Posílení kuchařského týmu – od září 2016 nastoupí do kuchyně na částečný 

úvazek pomocná kuchařka. 

 

c. Výběr ze dvou jídel – od září 2016 bude možný výběr ze dvou jídel 2-3x týdně. 

 

d. Pitný režim v jídelně – děti mají k dispozici v průhledných barelech čaj a vodu, 

do které se přidává např. citrón, pomeranč, okurka apod. 

 

e. Salátový bar – v dubnu škola zakoupila nový profesionální krájecí robot na 

zeleninu. Děti si v miskách mohou vzít zeleninu, na kterou mají chuť.  

 

f. Motivace ke konzumaci zeleninových salátů pro žáky 1. stupně – uvažuje se 

o zavedení kartiček na razítka, např. za 10 razítek dostane žáček malou 

odměnu. Zatím je to vedeno pouze jako návrh, bude potřeba promyslet 

logistiku. 

 

g. Polévky – omezilo se používání soli, ale zájem o polévku se nezvýšil. Většinou 

hlavně žáci 2. stupně polévku i nadále vynechávají. 

 

h. Osvěta - v dubnu proběhla v rámci projektu Ovoce do škol ochutnávka 

exotického ovoce.  



i. Bufet ve školní jídelně – ukončena nabídka sladkostí a slaných pochutin. 

V nabídce je nyní pouze mléko, po němž se zvýšila poptávka.  

 

2. Zájmové kroužky 

V předchozích letech se škola snažila navázat spolupráci s agenturami, které nabízejí 

organizaci zájmových kroužků v různých oblastech. Tato spolupráce se bohužel 

neosvědčila a vždy skončila nezdarem.  

Bude třeba zmapovat, o které oblasti by děti a rodiče měli zájem, a hledat jednotlivce 

či spolky schopné se této činnosti seriózně věnovat.  

Zde budou vítány a žádoucí náměty, doporučení a pomoc od rodičů.  

 

3. Komunikace školské rady s rodiči a žáky školy 

I přesto, že je na webu ZŠ uveden kontakt na školskou radu, rodiče jej, až na jednu 

výjimku, nevyužívají. Nově bude informace o termínu jednání školské rady hned na 

úvodní straně webu, v aktualitách.  

Začátkem nového školního roku plánujeme setkání s rodiči, jehož cílem je získat další 

náměty týkající se např.: zájmových oblastí. 

 

4. Školní vzdělávací program 

Vzhledem k začlenění legislativních změn, dochází k úpravě školního vzdělávacího 

programu. Školská rada jej ve finální podobě dostane ke schválení do konce srpna 

2016.  

 

Příští setkání školské rady je plánováno v týdnu od 29. 8. 2016. Přesný termín uvedeme na 

webu školy.  


